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Abstract (en)
The invention relates to a full-steel wire cable having a steel-strand insert 1, especially for lifts having friction pulleys or for indirect hydraulic lifts,
the wire cable possessing a multiplicity of outer strands 7 which consist of a core wire and of an outer wire layer. 8 - 10 outer strands 7 are used in
this full-steel wire cable. The steel-strand insert 1 is composed of a core wire 2 and of a plurality of wire layers 3, 4, 5. The steel-strand insert 1 is
preferably a parallel-lay strand. It can have plastic 6 injected round it. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Vollstahldrahtseil mit einer Stahllitzeneinlage 1, insbesondere für Aufzüge mit Friktionsscheiben oder für indirekte
Hydraulikaufzüge, wobei das Drahtseil eine Mehrzahl von Außenlitzen 7 aufweist, die aus einem Herzdraht und einer äußeren Drahtlage bestehen.
Es werden in diesem Vollstahldrahtseil 8 - 10 Außenlitzen 7 verwendet. Die Stahllitzeneinlage 1 ist aus einem Herzdraht 2 und mehreren Drahtlagen
3,4,5 aufgebaut. Die Stahllitzeneinlage 1 ist vorzugsweise eine Parallelschlaglitze. Sie kann mit Kunststoff 6 umspritzt sein. <IMAGE>
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